

文藻外語大學在學境外生 115 年暑期「敦泰年富」獎助學金申請表
Application Form for Wenzao's Registered Overseas Student 2026 Summer Dun-Tai-Nien-Fu Scholarship
申請日期 Application date : / /

<u>姓名</u> <u>Name</u>	<u>學制：</u> 五專 5-Year Junior College ☐ <u>Program type:</u> 四技 BA program ☐ 研究所 MA program ☐
<u>學號</u> <u>Student number</u>	<u>系所</u> <u>Department / Program</u>
<u>自我介紹</u> <u>Self-introduction</u>	
<u>請說明您在本校的學習表現以及未來學習目標</u> <u>Please elaborate on your current academic performance and future learning objectives</u>	

其他課外活動經驗/獲頒獎項/傑出表現

Other extra-curricular activities/ awards/ outstanding performance

申請者簽名

Applicant's signature

導師簽名

Homeroom teacher's signature

主任/所長簽名

Dept. / Program chair's
signature

其他申請獎助學金所需文件

The other required documents for the scholarship application

1. 學務處生輔組蓋章之歷年獎懲紀錄表
Record of the previous years' rewards and penalties stamped by the Student Assistance Section of Office of Student Affairs
2. 導師推薦信
Letter of recommendation from the homeroom teacher
3. 連續兩學期學業成績單
Academic transcripts for the two consecutive semesters prior to the application
4. 其他課外活動經驗/獲頒獎項/傑出表現證明
Proofs of extra-curricular activities/ awards/ outstanding performance

說明 Note.

請將獎助學金申請書及其他必要文件一併上傳至文藻國合處境外組公告之文藻外語大學在學境外生 115 年暑期「敦泰年富」獎助學金申請網站。

Please upload the scholarship application form and all the other required documents to Application for Wenzao's Registered Overseas Student 2026 Summer "Dun-Tai-Nien-Fu" Scholarship website announced by SOSA, OICC.